温室气体排放证书

CERTIFICATION OF GREENHOUSE
GAS EMISSION

编号: JSDQ2025TPF00002



本核查陈述针对:

This is to verify that:

苏州市龙源电力科技股份有限公司

Suzhou Long Yuan Electricity Technology Co., Ltd.

地址: 苏州高新区银珠路8号

Add: Yinzhu Road, Suzhou High-tech Zone

江苏省电器工业协会根据相关核查程序发布本核查陈述。

JEEIA issues a verification statement according to related verification procedures.

江苏省电器工业协会认为:

JEEIA here confirms that:

★2025年8月14日发布的2023年度苏州市龙源电力科技股份有限公司温室气体排放报告(版本: VER A01) 表明苏州市龙源电力科技股份有限公司在2023年1月1日至2023年12月31日之间温室气体排放量为201.56吨 CO_2 当量,温室气体清除量为0吨 CO_2 当量。

It's asserted in 2023 Suzhou Long Yuan Electricity Technology Co., Ltd. Greenhouse Gas Emission Report (Version: VER A01) published on Aug. 14th, 2025 that Suzhou Long Yuan Electricity Technology Co., Ltd. Greenhouse Gas Emission was 201.56 tonnes CO₂Equivalent and Greenhouse Gas Removal was 0 tonnes CO₂ Equivalent from Jan. 1st, 2023 to Dec. 31st, 2023.

★苏州市龙源电力科技股份有限公司温室气体排放和清除的量化、监测和报告遵从 ISO 14064-1:2018 的相关要求。

The quantification, monitoring and reporting of Suzhou Long Yuan Electricity Technology Co., Ltd. Greenhouse Gas emissions andremovals comply with the requirement of ISO 14064-1:2018.

★该声明不存在实质性偏差,达到了合理保证等级的相关要求。

The assertion has no material errors and reaches the requirements of measurable level of assurance.

Date of issue: 2025-08-15

亚拉江苏省电器工业协会

Jiangsu Electrical EquipmentIndustrial Association

E-mail: jeeia. cn@163. comhttp://www.jeeia. cn